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Tid: 13.00-15.00 
Plats: Teams 
 
Närvarande 
Politiker: 
  Alfred Johansson (S) Socialnämnd Sydväst (ordf.) 

Annica Sjögren (V) Socialnämnd sydväst (1: vice) 
Lena Olinder (M) Socialnämnd Sydväst (2:e vice) 
Lillemor Williamsson (D) Socialnämnd Sydväst  
Mikael Jäverby (C) Socialnämnd Sydväst (frånvarande) 
Myden Tanriver (KD) Socialnämnd Sydväst 
Birgitta Jakosjin (L) Socialnämnd Sydväst 
Elias Ytterbrink (MP) Socialnämnd Sydväst 
Lena Ferm (SD) Socialnämnd Sydväst  

 
Tjänstepersoner: 

Annika Ljungh (Förvaltningsdirektör) 
Lotta Wikström (Avdelningschef stadsområde välfärd och Fritid) 
Madeleine Källvenius (Utvecklingsledare demokrati och miljö) 
Tove Lund (Demokrati- och medborgarservice) 
Elin Lingman (Utvecklingsledare folkhälsa) 
Tina Eliasson (Utvecklingsledare folkhälsa) 
Tina Rydnell (Föreningssamordnare) 
Annika Svensson (Idrott och föreningsförvaltningen) 
Charlotta Johansson (Verksamhetsledare Fritidsbanken Frölunda) 
David Mathiasson (Verksamhetschef Fritidsbanken Sverige) 
Danne Larsson (Avdelningschef anvisningsboende)  

 
 

PROGRAM 

§ 1 Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna  

§ 2 Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter och föregående protokoll läggs till handlingarna.  

§ 3 Val av justerare  

Alfred Johansson (S) och Lena Olinder (M) väljs till justerare för mötet.  

§ 4 Behovsanalysen 2023  

Elin och Tina föredrar behovsanalysen för stadsområdet. Behovsanalyser genomförs i alla 
stadsområden och ger en bild av befolkningens hälsa och livsvillkor vilket ligger till 
grund för handlingsplaner 2024. Stadsområdet karaktäriseras av stora skillnader i 
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livsvillkor. I dragningen beskrivs även hur arbetet med att ta fram analysen utförts. 
Förändringar i folkhälsa som effekt av åtgärder syns först på lång sikt. Hälsoläget är 
likvärdigt med det för 2022.   

Lillemor Williamsson (D) ställer en fråga kring Fixar Frida som tidigare funnits. Tina och 
Elin berättar att detta finns kvar men ligger på ÄVO. 

§ 5 Revidering av anvisningar för föreningsbidrag för att möjliggöra för den 
ekologiska dimensionen för idéburna verksamheter inom delningsekonomin att 
beviljas bidrag  

Madeleine berättar om hur förvaltningen omhändertagit uppdraget att revidera 
anvisningarna för föreningsbidrag för att möjliggöra för den ekologiska dimensionen 
inom delningsekonomi har utförts. Detta har skett i samverkan över de fyra 
socialförvaltningarna och gemensamt tjänsteutlåtande kommer föras upp i samtliga 
socialnämnder.   

Lillemor Williamsson (D) ställer en fråga om hur mycket föreningsbidrag som finns i 
respektive förvaltning. Lotta Wikström och Tina Rydell svarar hur det ser ut för sydväst 
men att det varierar mellan förvaltningarna och att det ibland sker extra utlysningar. Alla 
nämnder ger föreningsbidrag inom sitt verksamhetsområde.  

§ 6 Fritidbanken nuläge och planering framåt  

Socialnämnderna har i uppdrag från kommunfullmäktige att i samverkan med idrotts-och 
föreningsnämnden driva fritidsbanker inom de fyra stadsområdena enligt förslag i tidigare 
utredning. Fritidsbanken som har drivits i Frölunda togs över den 1 juli 2023 med 
kommunen som huvudman (Socialförvaltning Sydväst).  

Madeleine berättar kort om processen och motiven som ledde till ett gemensamt beslut i 
Göteborgs Stad att Fritidsbanker skulle inrättas i samtliga stadsområden.  

David Mathiasson från Fritidsbanken Sverige berättar kort om konceptet med 
fritidsbanken och erfarenheter över landet.  

Charlotte Johansson är nytillsatt verksamhetsledare Fritidsbanken i Frölunda och berättar 
om att rekryteringen av personal är klar. Fritidsbanken har även nyligen fått klart att den 
tillgängliga lokalytan kommer att bli runt 800 kvm. Samverkan med flera förvaltningar 
har startats upp eller är på väg att starta upp. Öppettiderna kommer i stor utsträckning 
följa Frölunda torg vilket gör att det kommer bli den mest tillgängliga Fritidsbanken i 
Sverige. Det kommer även ske en stor satsning på parasport, fritidshjälpmedel som 
kommer att bli en tillgång för hela staden.  

Lillemor Williamsson (D) ställer en fråga kring hur många Fritidsbanker som hitintills 
startas upp i stadsområdena. Annika Ljung svarar om uppdragen och hur resonemanget 
gått med hänsyn till den budget som blev avsatt för uppdraget.  

 


